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Írásbeli kérdés !
Dr. Kövér László úr
az Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgy űlésről szóló tv. 42 . § (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok
benyújtani Balog Zoltán emberi erőforrások minisztere részére

"Miért hagyják tönkremenni a Napraforgó Speciális Otthont? "
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A múlt hónapban Szabó Attila, Pest Megye Közgy ű lésének DK-s képvisel ője levélben fordult
Önhöz a sajtóban megjelent, a pilisvörösvári Napraforgó Speciális Otthonban történtek miatt .
Mivel a levelet válaszra sem méltatta, kénytelen vagyok én magam, országgy űlési
képviselőként rákényszeríteni Ont arra, hogy a hatályos törvények értelmében válaszoljon a
Napraforgó Speciális Otthonnal kapcsolatos kérdéseinkre .

A Napraforgó Speciális Otthon volt ápolóinak elmondása szerinti embertelen körülménye k
miatt csak az elmúlt évben közel 80 dolgozó hagyta ott az intézményt . Ezzel az ellátottak
biztonsága veszélybe került, ami mellett nem mehetünk el szótlanul .

Az ügy alapos ismeretében nagyon úgy tűnik, hogy a 2014-ben lefolytatott fenntartói
vizsgálat szakszerűtlen és elfogult volt : többek között a vizsgálatot kezdeményez ő
érdekképviseletet, valamint az érintett dolgozók többségét meg sem kérdezték .

A vizsgálatot lefolytató Szociális és Gyermekvédelmi Igazgatóság feladata saját honlapj a
szerint az, hogy empatikus hozzáállást és emberséges magatartást tanúsítanak a hozzán k
forduló, leggyakrabban segítségre szoruló, sok esetben súlyos fogyatékosságukkal vag y
mentális problémáikkal küszködő emberekkel.

Fenti célokkal maximálisan egyetértve úgy vélem, hogy az Igazgatóságnak nem lehet célj a
egy emberileg és szakmailag is alkalmatlan vezet ő mindenáron történő megvédése, aki súlyos
veszélybe sodorta az intézmény működését és az ottani betegek ellátását .

Feltételezem, hogy Miniszter Úr is elkötelezett a segítségre szoruló, fogyatékkal él ő , sok
esetben védtelen embertársaink ügye mellett, ezért tisztelettel arra kérem, hogy rendeljen e l
egy olyan azonnali, pártatlan, az esetleges visszaélésekre is fényt derít ő vizsgálatot, amelybe
bevonják a Független Egészségügyi Szakszervezetet is, mint az ott dolgozó k
érdekképviseletét .



Kérdezem ezért Miniszter urat :

1. A fenntartói vizsgálat lefolytatásakor miért nem kérdezték meg a vizsgálato t

kezdeményez ő érdekképviseletet, valamint az érintett dolgozók többségét ?

2. Mikorra várható egy pártatlan, az esetleges visszaélésekre is fényt derítő vizsgálat

megkezdése?

Megtisztelő válaszát írásban várom.

Budapest, 2015. április 15 .

Tisztelettel :

Demokratikus Koalíció
Dr. Vadai A
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